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Tweede 
Kamerverkiezingen 
enquête en formatie 
Als het goed is, heb je deze week de 
ledenenquête ontvangen over de 
campagne van de Tweede 
Kamerverkiezingen. 
Het verzoek is om deze echt in te 
vullen, zodat er een goed beeld 
onstaat over de gevoerde campagne. 
Ben vooral eerlijk en probeer zoveel 
mogelijk alternatieven aan te dragen. 
Daar kan de partij en het 
campagneteam van leren. Dus graag 
je echte mening, houd je vooral niet 
in! 
 
Zoals je waarschijnlijk wel hebt 
vernomen in het nieuws is de formatie 
geen makkelijke opgave. Het nieuws 
dat de spreidingswet er waarschijnlijk 
doorheen komt in de Eerste Kamer is 
voor vooral de PVV een doorn in het 
oog, vooral omdat de VVD deze 
hoogstwaarschijnlijk zal steunen. 
Hierdoor worden de 
onderhandelingen voor de formatie 
alleen maar moeilijker. 
Het zal dus nog een tijd duren voor er 
weer een regering zal zijn.  
Ondertussen gaan wij, de SP, 
natuurlijk gewoon door met waar we 
goed in zijn: actie voeren, moties 
indienen en mensen helpen daar 
waar we kunnen. 
 
ALV en 
Nieuwjaaarsborrel 
Op 12 januari vond er om 19.00 uur  
weer een ALV plaats. 
Ondanks dat de opkomst erg laag 
was, hebben we een goede discussie 
gevoerd over de komende 
verkiezingen voor van het Europees 
Parlement. 
 
We zijn akkoord gegaan met de 
kandidatenlijst, het gaat natuurlijk 
vooral om plaats 1 en 2. Hopelijk 
kunnen we weer een zetel pakken, 
zodat we de waakhond in Europa 
kunnen zijn. 
 
De kandidatenlijst voor het  
 
 

partijbestuur is ook besproken en we 
zijn tot de conclusie gekomen dat er 
drie voorgedragen personen, wat ons 
betreft niet op de lijst moeten komen, 
maar drie andere kandidaten. Er 
waren gelukkig nog een aantal 
beschikbare kandidaten. Voor de rest 
is de lijst gevuld met jonge en wat 
oudere kandidaten. We zijn vooral erg 
blij met de verjoning.  
 
De afgevaardigenden voor het 
congres en de regioconferentie zijn 
gekozen 
 
Na de ALV hebben we genoten van 
een hapje en een drankje. Het was 
erg gezellig. 
Was je deze keer niet in de 
gelegenheid om te komen? Zorg dan 
dat je er de volgende keer wel bij 
bent! 
 
Zorgbuurthuis 
Op korte termijn gaan we een 
wijkavond organiseren met 
Sentrum70 om te inventariseren wat 
de wijk wil en wat ze zelf kunnen om 
mee te helpen om dit van de grond te 
krijgen. 
  
Verkeersoverlast 
Hertgang/Dom 
Er is afgelopen week een bijeenkomst 
geweest met de werkgroep en aantal 
bewoners uit de wijk. De uitkomsten 
zullen in een volgende nieuwsbrief 
worden besproken. 
 
Magisterstraat 
Een aantal bewonders van de 
Magisterstraart in Veldhoven-Dorp 
hebben zich bij ons gemeld omdat 
hun huizen op de nominatie van sloop 
staan. Het gaat om de binnenring, de 
oneven nummers van deze straat. De 
plannen zijn om daar 1 en 2-
persoonsappartementen te gaan 
bouwen. Uiteraard zijn de huidige 
bewoners niet blij met deze plannen 
en willen onze hulp en ondersteuning 
om dit tegen te houden. Danwel een 
goede regeling te organiseren als er 
echt geen mogelijkheid zou zijn om te 
renoveren. Momenteel wachten we  
 

op een uitnodiging van de 
woningcorporatie voor een gesprek. 
 
Werkgroep 
De uitnodiging om aan te sluiten bij 
een werkgroep blijft ondertusen 
staan. Uw inbreng wordt zeer op prijs 
gesteld en u doet daarbij wat u kunt. 
Er is geen verplichting en wij zijn blij 
met alle onderteuning die er is.  
 
Social Media en de 
website 
We zijn heel erg op zoek naar iemand 
die voor ons de socials en de website 
zou willen beheren. Momenteel is het 
bijna niet mogelijk om dit bij te 
houden door de huidige 
bestuursleden. Of er is geen kennis of 
de tijd ontbreekt. 
Wat houdt het in? De bedoeling is dat 
er op de webiste regelmatig  
nieuwsberichten van uit de afdeling 
en landelijk geplaatst worden. Ook 
het onderhoud van de website, dus 
up-to-date houden van gegevens, is 
een onderdeel van de 
werkzaamheden. 
Voor de socials, Facebook en 
Instagram, is het de bedoeling dat we 
hier ook inhoud op plaatsen en 
berichten delen. Het kost over het 
algemeen niet heel veel tijd. 
Het plaatsen van berichten en inhoud 
gaat altijd in overeenstemming met 
iemand van het bestuur. 
Mocht je interesse hebben of iemand 
weten die dit zou willen doen, dan 
laat het weten. Zo kunnen we ons 
bereik alleen maar vergroten. 
 
Ideeën? 
Heeft u ideeën of tips voor ons? 
Laat het ons weten. 
Zou u graag een keer in gesprek met 
ons willen?  
Laat het ons weten 
Kent u mensen die bij de SP passen, 
maar nog geen lid zijn? 
Laat het ons weten! 
 
Wij zijn bereikbaar op: 
sp.secretarisveldhoven@gmail.com  
veldhoven@sp.nl 
Telefoon: 06-57682029/06-23417764 

 


